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O dění na fakultě se akvně zajímám již několik let, jelikož zde mám 
mnoho přátel a známých.
DůDůvodem proč kandiduji do AS FEL je malé zastoupení lidí ze studijních 
oborů zaměřených na silnoproudou elektrotechniku. Tato absence lidí 
vede ke znevýhodňování tohoto velice důležitého oboru. Nejde ani tak 
o minulost, ale jde spíše o budoucnost. Naše fakulta má technické pro-
středky a zázemí na to, pracovat v této oblas na vysoké úrovni. Z toho 
důvodu se domnívám že by měl být v AS FEL zastoupen  hlas lidí, kteří 
nepovažují silnoproudou elektrotechniku za důležitou.

S kandidaturou do AS FEL souhlasím.
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